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سیاست
میرتاجالدینیازاعضایحاضردرجلسهمهممنتخبانمجلسیازدهمبه»فرهیختگان«خبرداد

تکذیب شرط و شروط در جلسه وحدت مجلس

سیدرضا تقوی منتخب مردم تهران در دوره یازدهم مجلس شورای 

اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان« با اشاره به نشست اخیر جمعی 

از نمایندگان برای تصمیم گیری درباره هیأت رئیسه و فراکسیون 

اکثریت مجلس اظهار داشت: »این جلسه هفته گذشته برگزار شد 

و از آقای میرتاج الدینی و برخی افراد برای حضور در این جلســـه 

دعوت به عمل آمده بود.«

تقوی درباره حضور جریان موســـوم بـــه نزدیکان احمدی نژاد در 

مجلس آینده گفت: »ما در مجلس آینده صف بندی و چیزی به نام 

طیف آقای احمدی نژاد نخواهیم داشت و به نظر نمی رسد کسی با 

عنوان جریان احمدی نژاد در مجلس یازدهم به فعالیت بپردازد.«

نماینده مردم تهران در مجلس یازدهم شورای اسلامی همچنین 

تصریـــح کرد: »در مجلس هر فردی می تواند نظر خود را بگوید و 

همه افراد انقلابی از مدیران اجرایی و افراد شناخته شده هستند 

کـــه مردم نیز به آنها اعتماد کرده و به آنها رای داده اند، لذا چنین 

تقسیم بندی هایی از سوی کسانی صورت می گیرد که قصد برهم 

زدن فضای سیاسی مجلس را دارند.«

وی با بیان اینکه همه سلایق انقلابی در مجلس یازدهم با یکدیگر 

هماهنگ و همراه خواهند بود، درباره نقش شورای ائتلاف در تعیین 

هیات رئیسه گفت: »شورای ائتلاف در کار مجلس دخالت نمی کند و 

خود آقای حداد نیز به عنوان مسئول این شورا اعلام کرد که شورای 

ائتلاف قصد دخالت در امور مجلس را ندارد.« 

تقوی در عین حال گفت: »این شـــورا صرفا حدود یک سال پیش 

ساماندهی نیروهای انقلابی را انجام داده و بنا بود برای فعالیت ها 

تا پیش از تشکیل مجلس برنامه ریزی کند، سپس خداحافظی کرده 

و کنار روند. از این رو این شورا پس از تشکیل مجلس در امور مربوط 

به نمایندگان هیچ دخالتی نخواهد داشت و کار را به 

خود نمایندگان سپرده است.«

حـدود بیسـت روز دیگـر افتتاحیـه مجلـس یازدهـم برگـزار شـده و ایـن دور از پارلمـان 

رسـما کار خـود را آغـاز خواهـد کـرد. منتخبـان راه یافتـه بـه دوره یازدهـم در ایـن روز ها 

بیشـتر از هـر زمـان دیگـری درگیـر رایزنی هـا بـرای سـاماندهی فعالیت هـای خـود 

هسـتند و در ایـن میـان تشـکیل فراکسـیون های سیاسـی مجلـس کـه می تواند نقش 

تعیین کننـده ای در مدیریـت مجلـس آتـی از هیات رئیسـه تـا روسـای فراکسـیون ها 

داشـته باشـد از اهمیـت بسـزایی برخـوردار اسـت. آنچنان کـه پیش بینـی می شـود 

فراکسـیون اکثریتـی بـا حضـور منتخبـان نزدیـک بـه جریـان موسـوم بـه اصولگرایـی 

تشـکیل خواهـد شـد، فراکسـیونی کـه احتمـالا نامـی شـبیه به نیروهای انقـلاب بر آن 

گذاشـته می شـود و پیکـره اصلـی آن منتخبـان عضـو گروه هایـی چون شـورای ائتلاف 

نیروهـای انقـلاب، جبهـه پایـداری و... خواهنـد بـود. 

چنانکه در خبرها آمد، هفته گذشته جلسه ای با حضور محمدباقر قالیباف، حمیدرضا 

حاجی بابایـی، مرتضـی آقاتهرانـی، سـیدرضا تقـوی، علـی نیکـزاد، سـیدمحمدرضا 

میرتاج الدینـی، علیرضـا زاکانـی و مصطفـی میرسـلیم بـرای اخـذ تصمیمـات ابتدایی 

درخصـوص مجلـس آینـده برگـزار شـده و مصوباتی نیز داشـته اسـت.

برخـی اخبـار از تصمیمـات مهـم و البتـه متنوعـی در ایـن جلسـه حکایـت داشـتند و 

گفتـه شـد کـه در ایـن جلسـه درخصـوص موضوعاتـی چـون تعییـن رئیس و نـواب نیز 

تصمیم گیـری شـده و حتـی بنـا شـده کـه »شـرط کاندیداتـوری بـرای ریاسـت مجلس 

آن باشـد کـه فـرد موردنظـر خـود را کاندیدای ریاسـت جمهوری سـال ١٤٠٠ ننماید.« 

بـا ایـن وجـود امـا محمدرضـا میرتاج الدینـی منتخـب مـردم تبریز در مجلـس که گفته 

می شـود مسـئولیت دعـوت از افـراد را برعهـده داشـته، بـه »فرهیختـگان« گفـت کـه 

خبرهای مربوط به تصمیمات هشـت بندی در این جلسـه از اسـاس نادرسـت اسـت 

و ایـن جمـع درخصـوص ایـن مـوارد تصمیمـی نگرفتـه اسـت. ایـن منتخـب مجلـس 

یازدهـم البتـه پیـش از ایـن گفتـه بـود کـه رایزنی هایـی دربـاره تشـکیل فراکسـیون 

اکثریـت ازجملـه مباحـث جـدی ایـن روزهـای منتخبـان اسـت. او گفتـه بـود جمعـی 

50نفـره از منتخبـان مجلـس آینـده بـه زودی گـرد هـم می آینـد و اقدامـات 

اولیـه بـرای تشـکیل ایـن فراکسـیون را انجـام خواهنـد داد.

دربـاره فرآینـد تشـکیل ایـن جلسـه سیدسـلمان ذاکر، منتخب مـردم ارومیه جزئیات 

بیشـتری دراختیـار »فرهیختـگان« قـرار داد و گفـت کـه نماینـدگان جریـان انقـلاب 

در هـر اسـتان، نماینـده یـا نماینـدگان منتخبـی را از میـان خـود انتخـاب کـرده و 

بـه ایـن نشسـت خواهنـد فرسـتاد تـا ایـن افـراد هسـته اصلـی تشـکیل فراکسـیون 

اکثریت باشـند.

از سـوی دیگـر ایـن روزهـا خبـری هـم دربـاره تشـکیل فراکسـیونی نزدیـک بـه محمود 

احمدی نژاد و با مشارکت مدیران و اعضای کابینه وی منتشر شد و طبعا حاشیه هایی 

را هـم به دنبـال داشـت. ایـن خبـر را احمـد علیرضابیگـی در گفت وگویـی اعـلام کرده 

بود و گفته بود »۹ استاندار و ۸ عضو کابینه دولت احمدی نژاد مجمع موسسین این 

فراکسیون را تشکیل داده اند.« خبری که البته بعدا اظهارنظری از سیدشمس الدین 

حسـینی آن را تقویـت کـرد، بـا ایـن حـال امـا مراجعـه »فرهیختگان« بـه برخی مدیران 

دولـت نهـم و دهـم کـه اکنـون جـزء منتخبـان مجلـس یازدهـم هسـتند شـکل گیری 

چنین فراکسـیونی با این تعداد و این هیات موسـس را دور از انتظار نشـان می دهد. 

علاوه بـر علـی نیکـزاد کـه اکنـون درجمـع اعضـای شـورای ائتلاف قـرار دارد و احتمالا 

از گزینه هـای ایـن جریـان بـرای تصـدی یکی از پسـت های مدیریتی در مجلس آینده 

خواهـد بـود، غلامرضـا رضوانـی معـاون نظارتـی کابینه محمود احمدی نـژاد و محمود 

عباس زاده مشـکینی مدیـرکل سیاسـی وزارت کشـور و اسـتاندار ایـلام در دولـت دهـم 

نیـز ایـن خبـر را تاییـد نکردنـد و هـر دو از تشـکیل چنین فراکسـیونی ابراز بی اطلاعی 

کردنـد. ایـن اخبـار مضـاف بـر اظهارنظرهایـی اسـت کـه پیـش از ایـن افـرادی چـون 

فریـدون عباسـی یـا سـیدمحمدرضا میرتاج الدینـی داشـتند، چراکه فریدون عباسـی 

رئیـس  سـازمان انـرژی اتمـی در دوران دولـت احمدی نـژاد گفتـه بـود احمدی نـژادی 

نیسـتم و اگـر فراکسـیونی بـا نـام مدیـران وی تشـکیل شـود عضـو آن نخواهـم بـود. 

میرتاج الدینـی هـم کـه بـه نظر می رسـد از اعضای اصلی تشـکیل فراکسـیون اکثریت 

نیروهـای انقـلاب در مجلـس آینـده باشـد پیـش از ایـن بارهـا بـر جدایـی خـود از ایـن 

افـراد تاکیـد کـرده و گفتـه بـود: »جریان احمدی نژاد از مسـیر درسـت خارج 

شـده و نمی توانـد بـه حیات سیاسـی اش ادامـه دهد.« 

محمود عباس زاده مشکینی، منتخب مردم مشگین شهر در مجلس یازدهم 

است. او پیش از این سابقه استانداری ایلام در دولت نهم و همچنین حضور 

در جایگاه مدیرکل سیاسی وزارت کشور در دولت های نهم و دهم را داراست. 

او در گفت وگو با »فرهیختگان« در پاسخ به سوالی درباره تشکیل فراکسیون 

نیروهای نزدیک به محمود احمدی نژاد در مجلس آینده گفت که اساســـا 

از تشـــکیل چنین فراکسیونی در مجلس خبر نداشته و تاکنون گفت وگو 

و رایزنی هایی در این مورد نداشـــته است. عباس زاده در این رابطه گفت: 

»بنده هم در دولت نهم و هم در دولت دهم مســـئولیت داشته ام، اما امروز 

در جریان تشکیل فراکسیونی متشکل از مدیران و مسئولان دولت های نهم 

و دهم در مجلس آینده نیستم.« 

منتخب مجلس یازدهم تاکید کرد: »بنده در این مدت با طیف های مختلفی 

از نمایندگان مجلس جلســـاتی برگزار کرده و رایزنی هایی برای فعالیت در 

پارلمان داشته ایم و اساسا معتقد هم هستیم که مجلس محل فعالیت های 

جمعی و کارهای تشکیلاتی است و از این طریق می تواند به موفقیت های 

لازم دست یابد.« 

وی با اشـــاره به اینکه طبق قانون اساســـی خود را نماینده کشور می داند، 

تصریح کرد: »از وظایف ما منتخبان مجلس آینده این است که بر مدار قانون 

اساسی تصمیم بگیریم و عمل کنیم.«

عباس زاده مشکینی با توضیح اینکه خود را جزء جریان و اندیشه اصولگرایی 

می داند، گفت: »در مجلس آینده ما جزء جریان اصولگرایی هســـتیم و در 

دایره آن عمل خواهیم کرد. هرچند اســـم ها چندان مهم نیســـتند و این 

رسم ها و عملکردهاست که نشان می دهد چه کسانی به صورت واقعی در 

مسیر جریان انقلاب و خدمت به مردم هستند و برای تحقق اهداف انقلاب 

تلاش خواهند کرد.« 

وی تصریـــح کرد: »قریب به اتفاق دوســـتان ما در مجلـــس آینده، ازجمله 

نیروهای انقلابی هستند و ما همگی امیدواریم بتوانیم جزو جریان انقلابی 

باشیم و در این مسیر انقلابی عمل کنیم. از این رو ما هم عضو فراکسیونی 

خواهیم بود که برای تحقق اهداف انقلاب تشکیل خواهد شد.«  منتخب 

مجلس یازدهم با ابراز امیدواری نسبت به اینکه مجلس آینده بتواند انقلابی 

عمل کند، گفت: »هنوز هیچ فراکســـیون رسمی در مجلس تشکیل نشده 

و با تشکیل مجلس است که مشخص خواهد شد نمایندگان 

چگونه رفتار خواهند کرد.« 

ســـیدمحمدرضا میرتاج الدینی، منتخب مـــردم تبریز در مجلس 

یازدهم در گفت وگو با »فرهیختگان« با اشـــاره به نشســـت و جلسه 

وحدت نیروهای انقلاب که در روز سه شنبه هفته گذشته برگزار شد، 

توضیحاتی را درباره این جلسه، کم وکیف و بحث های مطرح شده 

بیان کرد.  میرتاج الدینی در ابتدا با اشاره به زمان این جلسه گفت 

که برخلاف بعضی خبرهای خود ســـاخته بعضی خبرگزاری ها که 

وقت جلسه را شب اعلام کرده اند، جلسه عصر تا افطار برگزار شد. 

منتخب مردم تبریز همچنین درخصوص انتشار ۸ مصوبه از این جلسه 

از ســـوی برخی رسانه ها که در آن اشاراتی به تشکیل هیات رئیسه 

مجلس، رقابت میان افراد و... شده بود، گفت: »ما چنین مصوبه ای 

در جلســـه نداشتیم، گزارش جلسه را من نوشته ام و اساسا چنین 

موضوعاتی مورد تصویب حاضران قرار نگرفته است.«

وی افزود: »خبر ۸ مصوبه منتشر شده از این نشست درست نیست 

و صرفا گمانه زنی های افراد بیرون از جلسه بوده و متاسفانه به عنوان 

و با اسم جلسه منتشر کرده اند.«

میرتاج الدینی تصریح کرد: »جلسه هفته گذشته جلسه همفکری و 

وحدت بود و منتخبان نظرات خود را بیان کردند، البته عمده موضوع 

جلســـه نیروهای انقلاب، کارآمدی مجلس یازدهم و ارائه راهکارها 

برای انتخاب هیات رئیســـه مجلس و کمیسیون ها بود که بررسی 

فرآیند انتخاب آن به جلسه دیگری موکول شد.«

منتخب مردم تبریز افزود: »در جلسه ای که سه شنبه هفته گذشته 

برگزار کردیم، از نامزدهای احتمالی هیات رئیســـه مجلس حضور 

داشتند، اما درباره رقابت افراد با یکدیگر و مسئولیت های هیات رئیسه 

نامی به میان نیامد.«

  اولین شورای فراکسیون اکثریت

با حضور ۵۰ منتخب شکل می گیرد

منتخب مردم تبریز در مجلس یازدهم همچنین در گفت وگوی دیگری 

با اشاره به برنامه شـــورای ائتلاف درخصوص دعوت از نمایندگان 

استان ها گفته بود: »نمایندگان استان ها برای شکل دهی فراکسیون 

اکثریت یا همان فراکسیون نیرو های انقلاب توسط شورای ائتلاف 

نیرو های انقلاب برای هفته آینده دعوت شده اند. چون به دلیل شرایط 

کرونایی امکان جمع شدن همه نمایندگان در کنار هم فراهم نیست، 

قرار شده هر استان به تناسب تعداد نمایندگان خود برای این جلسات 

نماینده در فراکسیون اکثریت انتخاب کند و اولین شورای فراکسیون 

اکثریت در حدود 50 نفر شکل بگیرد که آنها هم یک کمیته و گروه 

اجرایی تشـــکیل خواهند داد تا با برنامه ریزی فراکســـیون را پیش 

ببرند.« میرتاج الدینی با اشـــاره به صحبت ها و پیش بینی ها درباره 

تشکیل فراکسیون های مختلف از جریان نیرو های انقلاب به باشگاه 

خبرنگاران گفته بود: »جبهه نیرو های انقلاب یک فراکسیون خواهند 

داشـــت و آن هم فراکسیون اکثریت نیرو های انقلاب خواهد بود و 

نمایندگان همه طیف های انقلابی در داخل آن فراکسیون اکثریت 

خواهد بود، بنابراین با فراکسیون های حاشیه ای موافق نیستیم و از 

همه دعوت کردیم که در این فراکسیون حضور داشته باشند؛ البته 

فراکســـیون صنفی مثل فرهنگیان یا روحانیت یا فراکسیون های 

موضوعی در مجلس مرسوم است، ولی فراکسیون سیاسی نیرو های 

انقلاب یکی خواهد بود. همه نیرو ها اعم از آنها که در لیست شورای 

ائتلاف بودند یا آنها که نام شان در لیست نبود، ولی همسو و همفکر 

با جریان انقلابی هستند به فراکسیون اکثریت دعوت 

خواهند شد.«

غلامحسین رضوانی، فعال سیاسی و از منتخبان مردم تهران در مجلس یازدهم 

اســـت. او پیش از این و در دولت نهم و دهم قائم مقام معاونت برنامه ریزی و 

نظارت راهبری رئیس جمهور بوده و البته بعدها با تداوم فعالیت های سیاسی 

خود تجربه حضور در شـــورای مرکزی جبهه پایداری را نیز کســـب کرد. او و 

دیگر منتخبان مجلس آینده این روزها درگیر ســـاماندهی فعالیت های خود 

برای حضور در یازدهمین دوره پارلمان هستند. وی درباره همین موضوعات 

با »فرهیختگان« به گفت وگو نشســـت و در ابتدا با اشـــاره به برگزاری جلسه 

برخی منتخبان مجلس آتی با عنوان »نشســـت وحدت« که هفته گذشـــته 

برگزار شـــد، هدف اصلی این نشست را گفت وگو درمورد تشکیل فراکسیون 

نیروهای انقلاب در مجلس آینده دانست و گفت: »این تلاش ها برای تشکیل 

فراکســـیون های مجلس امر متداولی است و طبق معمول تشکیل می شود. 

ما هم در فراکسیون نیروهای انقلاب شرکت می کنیم و جزئی از آن خواهیم 

بود. بنده فکر می کنم تمام نیروهای انقلاب در یک فراکسیون فراگیر حضور 

خواهند داشت. آن چنان که شواهد نشان می دهد، این فراکسیون با اکثریت 

قاطعی که نیروهای انقلاب به مجلس راه پیدا کردند، تشـــکیل و فراکسیون 

اکثریتی خوبی خواهد بود.«

رضوانی با اشاره به نسبت مجلس آینده و فراکسیون اکثریت با دولت دوازدهم 

گفت: »مواردی که درخصوص استیضاح و سوال از رئیس جمهور بیان می شود، 

الزاما وظیفه فراکسیون و دایره قوت آن نیست. این مسائل از بحث ها و وظایف 

کلیت مجلس و همه نمایندگان آن اســـت. این طور نیســـت که فراکسیون 

به خودی خود و خارج از چارچوب مجلس هویتی داشته باشد. عقیده شخصی 

من این است که برخی گمانه زنی ها درباره برخورد تند مجلس با دولت، از ناحیه 

کسانی است که خودشان را طرفدار دولت نشان می دهند. این گمانه زنی ها 

اساسی ندارد. نیروهای انقلاب در چارچوب وظایف قانونی خود همان طورکه 

قانون اساسی پیش بینی کرده، وظایف خود را دنبال خواهند کرد.«

وی در پاسخ به سوالی درباره تشکیل فراکسیونی از مدیران دولت های نهم و 

دهم در مجلس آتی با برند مدیران دولت احمدی نژاد با بیان اینکه در این مورد 

خبری نشنیده است، گفت: »بهتر است از شخص آقای احمدی نژاد پرسیده 

شود که آیا چنین ادعایی دارند که مدیران وی برای تشکیل چنین فراکسیونی 

با چنین برندی برنامه ریزی کرده اند یا خیر.«

رضوانـــی ادامـــه داد: »بنده به عنوان یکی از نیروهایی که افتخار می کنم در 

دوران امام رشـــد کردم، همواره به آرمان های امام خمینی)ره( و رهبر معظم 

انقلاب پایبند بوده و هســـتم و در هیچ مقطعی نبوده که غیر از ملاک های 

موردتایید امام یا رهبری برای ما ملاک دیگری وجود داشـــته باشد. همیشه 

همین طور بوده اســـت. حتی بنده آن زمـــان که در دولت آقای احمدی نژاد 

مسئولیتی داشتم، به خود ایشان هم گفتم تمام کسانی که در نظام هستند 

و در دولت شما خدمتگزاری می کنند، همانند بقیه خدمتگزاران نظام اسلامی 

گوش به فرمان آقا هستند، مگر اینکه کسانی خود را به جای این نیروها و در 

لباس آنها جا زده باشند.« منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم درباره برنامه ها 

و اولویت های مجلس آینده که می توانند در فراکسیون اکثریت موردپیگیری 

قرار گیرند، گفت: »من ســـخنگوی فراکسیون نیستم و فراکسیون هم هنوز 

تشکیل نشده است و زمانی که این فراکسیون تشکیل شود، جمیع نمایندگان 

درمورد اولویت ها تصمیم گیری خواهند کرد. اما بنده درحال حاضر معتقدم 

قدم اول در مسیر موفقیت مجلس آینده رسیدگی به طرح شفافیت آرا است. 

معتقدم در تمام زمینه ها باید رای و نظر نمایندگان روشن باشد. 

من معتقدم شاه کلید هر تصمیمی در مجلس شفافیت آرا است 

و از اینجا باید شروع کنیم.« 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y
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120 نفر هسته اولیه تشکیل فراکسیون اکثریت هستند
سیدسـلمان ذاکـر، منتخـب مـردم ارومیـه در مجلـس یازدهم شـورای اسـلامی و عضو 

کمسـیون حقوقـی و قضایـی مجلـس هشـتم در گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« دربـاره 

جلسـه اخیـر اصولگرایـان مجلـس و جزئیـات تصمیمات آنها برای فراکسـیون اکثریت 

توضیحاتـی را ارائـه کـرد. وی دربـاره نفـرات حاضـر در این نشسـت گفت: »این جلسـه 

بـا حضـور افـرادی همچـون آقایـان قالیبـاف، حاجی بابایـی، آقاتهرانـی، نیکـزاد، 

میرتاج الدینـی  و زاکانـی برگـزار شـد.« 

ذاکـر بـا بیـان اینکـه بناشـده ایـن افـراد بـا همراهی دیگـر نمایندگان مجلـس با حفظ 

روحیـه انقلابـی، نظـام مدیریتـی کشـور ازجملـه مجلس را عالمانـه و بابصیرت هدایت 

کننـد، ادامـه داد: »تصمیـم بـر ایـن اسـت که در مجلس آتی از چالش های فرسایشـی 

و اقداماتـی کـه در عـرض یکدیگـر اسـت و باعـث ایجـاد ناامیـدی بـرای انقلابیـون و 

مـردم خواهد شـد، پرهیز شـود.« 

منتخـب مـردم ارومیـه در مجلـس یازدهـم دربـاره اینکه آیا در این نشسـت رویکردهای 

مربـوط بـه تعییـن ریاسـت مجلس آینده نیز اتخاذ شـده اسـت، گفـت: »بله، رویکردها 

و اقدامـات ایـن افـراد دربـاره ایـن موضـوع تاثیرگذار خواهد بود و امیدواریم با مشـاوره 

و توافق خوب بین دوسـتان به نحو احسـن مشـکلات کشـور اصلاح و در امر اقتصاد، 

معیشـت و اشـتغال اقدامات لازم انجام شـود.«

  نقش شورای ائتلاف در شکل گیری فراکسیون اکثریت

وی همچنیـن دربـاره فراکسـیون اکثریـت مجلـس آینده و سـازوکار تشـکیل آن گفت: 

»منتخبان نیروهای انقلاب در این زمینه نقش آفرینی خواهند داشت. درحال حاضر 

تصمیم بر این شده منتخبان هر استان چند نفر را از میان خود به عنوان »نمایندگان 

منتخبـان نیروهـای انقـلاب« انتخـاب کـرده و آنها را به فراکسـیون اصولگرایان معرفی 

کنند؛ لذا در همه اسـتان ها به این منظور رای گیری شـده اسـت.«

منتخـب مجلـس یازدهـم بـا بیـان اینکـه در اسـتان آذربایجان شـرقی نیز سـه نفر برای 

حضـور در هسـته اولیـه فراکسـیون اکثریـت مجلـس یازدهـم انتخاب شـده اند، گفت: 

»آقایـان عیسـی زاده، علیپـور و بنـده به عنـوان نمایندگان نیروهـای انقلابی 

اسـتان انتخاب شـده ایم تا به فراکسـیون اصولگرایان ملحق شـویم. جمع 

افـراد معرفی شـده از همـه اسـتان ها تـلاش خواهنـد کـرد تـا از ایـن طریـق 

فراکسـیون اکثریـت را تشـکیل داده و طبعـا در جریـان مدیریـت مجلـس تاثیرگـذار 

باشند.«

  رویکرد فراکسیون اکثریت مجلس آینده

وادارکردن دولت به کار درعین تعامل است

وی دربـاره رویکـرد فراکسـیون اکثریـت و نسـبت آن بـا دولـت اظهـار داشـت: »رویکرد 

فراکسـیون اکثریت نسـبت به مسـائل واقع بینانه خواهد بود و مهم ترین دغدغه های 

آنها نیز اجرای فرامین مقام معظم رهبری، پرهیز از چالش های غیرضروری و پیگیری 

و نظارت برای حل مشـکلات اقتصادی و معیشـتی جامعه اسـت.«

ذاکـر بـا بیـان اینکـه دولـت بایـد خـود را بـرای همکاری بـا مجلس یازدهم آمـاده کند، 

یـادآور شـد: »دولـت بایـد دربـاره حضـور افـراد ناتـوان و ضعیـف در مدیریـت کشـور 

تجدیدنظـر کنـد تـا در ایـن یک سـال باقی مانـده بـه پایـان دولـت بتوانیـم بـا تعامـل 

از مشـکلات عبـور کنیـم.«

منتخب مجلس یازدهم تاکید کرد رویکرد فراکسیون اکثریت مجلس آینده وادارکردن 

دولـت بـه کار و درعیـن حـال تعامـل بـا آن اسـت و افـزود: »مجلـس می تواند صلاحیت 

کسـانی که توانایی اداره وزارتخانه را ندارند مجددا بررسـی کند.«

وی تعـداد نماینـدگان عضـو فراکسـیون اکثریـت را قابل توجـه ارزیابـی کـرد و گفـت: 

»تاکنـون 120 نفـر به عنـوان هسـته اولیـه ایـن فراکسـیون جمـع شـده اند و بـا آغـاز 

مجلـس ایـن فراکسـیون کامـل خواهـد شـد.«

ذاکر درباره ریاسـت فراکسـیون مجلس آینده به حضور نیروهای انقلابی و طیف های 

مختلـف اشـاره و تصریـح کـرد: »دربـاره ریاسـت مجلـس آینـده و همچنیـن ریاسـت 

فراکسـیون اکثریـت افـرادی همچون آقایان قالیبـاف، حاجی بابایی، نیکزاد، زاکانی، 

میرسـلیم و میرتاج الدینـی می تواننـد اثرگـذار باشـند، چراکـه از نیروهـای انقـلاب 

محسـوب می شـوند.«

وی دربـاره حضـور جریـان احمدی نـژاد در مجلـس آینده نیز خاطرنشـان کرد: »عنوان 

احمدی نـژادی بـرای افـراد درسـت نیسـت، چراکـه آنهـا چهره هـای انقلابی 

هسـتند؛ در حـال حاضـر نیـز عنـوان احمدی نـژادی در ادبیـات سیاسـیون 

وجـود ندارد.«


